
»پوست شیر« در 3 فصل 8 قسمتی 
منتشر می شود

مدیر عامل پلتفرم فیلم نت، با اعلام این خبر که 
سریال »پوست شیر« در سه فصل هشت قسمتی 
عرضه می شود، از ساخت فصل دوم سریال خبر 

داد.
علی سرتیپی در گفت وگو با ایرنا، ضمن بیان این 
که فصل دوم و سوم »پوست شیر« ادامه همین 
داستان فعلی است، اظهار کرد: »در تمام دنیا 
به این صورت است که سریال ها را در چند فصل 
می سازند. ما هم سریال را در چند اپیزود ساختیم 
تا بتوانیم بازخوردها را بگیریم.« وی دربــاره 
دلایل استقبال از این سریال افــزود: »»پوست 
شیر« موضوع و ســوژه خوبی دارد؛ ساختارش 
خوب است و گروه سازنده هم تلاش زیادی برای 
ساخت آن کرده اند. بخش هایی از سریال معمایی 
و بخش هایی از آن اجتماعی است. اگر بخواهیم 
مقایسه کنیم »خون سرد« نسبت به »پوست شیر« 

معمایی تر است.«

ساترا پرونده تخلفات پلتفرم ها در 
جام جهانی را به دادگاه می فرستد

رئیس سازمان تنظیم مقررات رسانه های صوت و 
تصویر فراگیر در فضای مجازی از حمایت ساترا از 

رسانه های فعال در فضای مجازی گفت.
سعید مقیسه در گفت وگو با ایسنا، در پاسخ به 
این که آیا امکان نداشت تصاویری که از مسابقات 
جام  جهانی در اختیار پلتفرم ها قرار می گیرد، 
کلین باشد که به قاب شبکه سه محدود نشود؟ 
اظهار کرد: »به هر حال پخش زنده باید به صورت 
متمرکز نظارت محتوایی بشود که هر کسی از 
هر رسانه ای یک نمای متفاوتی نبیند که بگویند 
اعمال سلیقه صورت گرفته است. به رغم این که 
سازمان صداوسیما هزینه کپی رایت و حقوق 
مالکیت آن را به طور کلی خریداری کرده بود و 
می توانست به هیچ رسانه ای اجازه پخش ندهد، 
اما به دلیل وحــدت رویــه و حمایت از رسانه ها 
ــا اجـــازه پخش قاب  در فضای مــجــازی بــه آن ه
اختصاصی )iframe( شبکه سه و شبکه ورزش 
را هم داد و خیلی از رسانه ها هم پذیرفتند؛ البته 
برخی هم تخلفاتی داشتند که در مراجع قضایی 

با آن ها برخورد می شود.«
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مهراوه شریفی نیا فردا با سریال 
ــور« بــه کــارگــردانــی نیما  ــت »آک
بــه نمایش خانگی  ــدی  ــاوی ج
می آید. نوید محمدزاده و احمد 
این  اصلی  بازیگران  مهرانفر 

مجموعه هستند و هانیه توسلی نیز در آن حضور 
دارد. به گزارش هفت صبح، »آکتور« در پلتفرم 

نماوا و فیلیمو منتشر می شود.

حبیب رضایی با فیلم »من مادر 
هستم« اثر فریدون جیرانی به 
پلتفرم فیلم نت آمد. این فیلم 
که در آذر 91 اکران شد و چند 
روز بعد مخالفان فیلم به همراه 

موافقان آن، مقابل وزارت ارشاد تجمع کردند، 
مدتی بعد از اکران در لوح فشرده منتشر شده 

بود، اما در پلتفرم ها موجود نبود.

ــوروزی ســریــال »تمام  رحیم نـ
ــی محمود  ــردان ــارگ رخ« بــه ک
معظمی را آمــاده پخش دارد. 
ــن مجموعه کــه بــه موضوع  ای
ســـایـــت هـــای شـــر ط بـــنـــدی 
می پردازد و قصه آن فضایی امنیتی دارد، احتمالا 
پس از جام جهانی در 30 قسمت از شبکه سه 

روی آنتن خواهد رفت.

چهره ها و خبر ها

ثریا قاسمی از امـــروز بــا فیلم 
ــر« ساخته ابراهیم  ــرف آخ »ح
شفیعی به سینما می آید. این 
فیلم با بــازی ایــوب آقاخانی و 
شبنم قلی خانی در گروه هنر و 
تجربه اکران می شود و قصه آن درباره یک قاضی 
است که رای اشتباهی صادر می کند و سعی دارد 

اشتباه خود را جبران کند.

ــا  ــن روزهـ ــد ســلــطــانــی ایـ ــام ح
ــول اجــــــرای مــســابــقــه  ــغ ــش م
»اعجوبه ها« است و پس از پایان 
جــام جهانی با ایــن مسابقه به 
بازمی گردد. فصل  شبکه سه 

جدید »اعجوبه ها« از اواخر مهر روی آنتن رفت و 
به دلیل پخش مسابقات فوتبال، به صورت موقت 

از جدول پخش خارج شد.
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نمایش خانگی

سینمای جهان

مهدی کاسه ساز بازیگر و کــارگــردان تئاتر، 
سینما و تلویزیون از جمله هنرپیشه های سریال 
ماندگار »در چشم باد« به کارگردانی مسعود 
جعفری جوزانی است که اواخر دهه 80 روی 
آنتن شبکه یک سیما رفت و طرفداران فراوانی 
یافت. او که فرزند زنده یاد حبیب ا... کاسه ساز 
یکی از تهیه کنندگان سریال بود، در این اثر 
ــرادر »بیژن« شخصیت اصلی  نقش »اســد« ب
قصه را ایفا می کرد که در میانه سریال، توسط 
نیروهای متفقین به شهادت رسید. در این 
روزهــا که مجموعه »در چشم باد« روی آنتن 
شبکه تماشاست، گپ و گفتی با این بازیگر 

داشتیم که در ادامه می خوانید:

چــه شــد کــه بــه ســریــال »در چشم بــاد« 	 
پیوستید؟ آیا مرحوم پدرتان که تهیه کننده 

بودند، در این زمینه نقش داشتند؟
من در فصل کودکی در اوایل سریال، دستیار 
کارگردان بودم. اتفاقی پیش آمد و برای نقش 
جوانی »اســد« به مشکل خوردند. به همین 
دلیل نزد آقای جوزانی تست دادم و برای این 

نقش قبول شدم.

پیش از شما چه کسی قرار بود این نقش 	 
را بازی کند؟

چند نفر نامزد بودند و دقیق یــادم نمی آید، 
امــا فکر می کنم آقــای شاهد احمدلو گزینه 

اصلی بود.

شما که با ایشان فاصله سنی زیادی دارید.	 
بله، اما هنر گریمور بود که درست شد. من آن 

موقع 20 یا 21 ساله بودم.

چه شد که بعد از این سریال، دیگر خیلی 	 
به تلویزیون و سینما نپرداختید و همان تئاتر 

را ادامه دادید؟
تصمیم گرفته بودم هر کاری را انجام ندهم. 
شناسنامه کاری ام برایم مهم بود و برایم اهمیت 
داشت که با چه کسانی کار می کنم. مثلا من 
بعد از آن با آقای حسین سهیلی زاده »دختران 
حوا«، با آقای مهدی فخیم زاده »فوق سری« 
و با آقای بهروز افخمی هم در 5-6 اپیزود از 
»عملیات 125« کار کردم. تمام تلاشم این بود 

که با آدم هــای بزرگ کار کنم تا یاد 
هم بگیرم. زیاد اصرار نداشتم 

دوربین  جلوی  همیشه  که 
باشم و ترجیح دادم گزیده 

کار کنم.

بعد از این همه سال و در 	 
حالی که حدودا 40 ساله اید، 

همچنان این تصمیم تان را درست 
می دانید؟

پشیمان نیستم، اما ناراحتم. احساس 
می کنم آدم هایی که هر کاری را انجام 

ــاری بیشتری  ــد، پیشنهاد ک دادنـ
دارند تا من که تلاش کردم گزیده 

کار کنم و کار درست انجام بدهم 
ــت  ــردم ببینند و دوس ــه مـ ک

داشته باشند. برای من در 
سخت  شرایط  تصویر، 

شده. خدا را شکر در 
ــازی و  تئاتر هم ب

هم کارگردانی می کنم، اما در تصویر، به دلیل 
این که گزیده کار کردم، پیشنهادهایم کم است 
یا گاهی اصلا نیست. شاید اگر برگردم به آن 

موقع، طور دیگری کار کنم.

می گویند بــازســازی دهه های گذشته، 	 
سخت تر از بازسازی مثلا 10 قرن پیش است. 
بازسازی حدود 100 سال پیش در سریال 

»در چشم باد« چه چالش هایی داشت؟
مـــحـــدود مـــی شـــویـــم دیـــگـــر، چــــون بــایــد 
لوکیشن هایی را انتخاب کنیم که کمی شبیه 
باشد تا بشود آن را بازسازی کرد. در شهرک 
سینمایی غزالی، عکس و فیلم را می گیرند 
و شبیه آن لوکیشن را می سازند، اما در شهر 
مجبوریم لوکیشن هایی را پیدا کنیم که بتوانیم 
با بازسازی، شبیه گذشته کنیم. مثلا خانه 
جوانی خانواده »ایرانی«، در پامنار بود؛ خانه ای 
که قبلا سریال »سمندون« در آن ساخته شده 
بود و به آن می گفتند »خانه سمندون«. یکی آن 
جا دست  نخورده بود که می شد در آن کار کرد 
و بعضی لوکیشن های تک وتوک. درمجموع 
دهه های  خصوص  بــه  گذشته  شبیه سازی 

1310 و 1320 خیلی سخت است.

جوزانی 	  جعفری  مسعود  می کنم  فکر 
کارگردان سریال هم در این زمینه وسواس 

داشت. درست است؟
به شدت! ایشان حتی روی دکمه بازیگرش 
هم وسواس داشت و این وسواس، خیلی هم 
کمک کرد تا همه چیز طبیعی تر جلوه کند. 
یادم است دکمه لباس رضاشاه )سعید راد( 
دکمه ای که در عکس دیده می شود، نبود و 
بچه های صحنه، چند وقت به دنبال آن دکمه 
می گشتند! آقای جوزانی می گفت این دکمه 
باید همان دکمه داخل عکس باشد. خودروی 
رضاشاه را هم یادم است پدرم از موزه آورد تا 
دقیقاً همان خــودرو باشد. یعنی خودرویی 
که سعید راد در سریال »در چشم باد« سوار 

می شود، خودروی اصلی رضاشاه است.

ــودرو فقط در یک 	  ــن خـ فکر می کنم ای
سکانس هم بیشتر نیست؛ همان سکانسی 
که رضاشاه از کاخ خود برای همیشه بیرون 

می رود.
دقیقا همان یک سکانس است. بله، این هاست 
که باعث می شود بعد از 15 سال سریال پخش 
می شود و مردم هنوز آن را دنبال می کنند. 
در شبکه های اجتماعی پیام های زیادی از 
مردم دارم که می گویند ما با شهادتت 

گریه کردیم و ... .

ــا همین وســواســی که 	  الــبــتــه ب
ــادی از  می گویید و روایــت هــای زی
آن هست، در فصل آخــر و پس از 
ــای ســریــال  انـــقـــلاب، چــنــد جـ
ــود دارد. یادم  گــاف هم وج
هست یکی از مطبوعات 
ــان تیتر »در  همان زم
چــشــم گــــاف« بـــرای 
گاف های  مجموعه 
پایانی  قسمت های 

سریال زده بود!
ــدد( بــلــه،  ــنـ ــی خـ )مـ
البته من خــود آقای 
مقصر  را  ــی  ــ ــوزان ــ ج
نمی دانم، اما یک سری 
از عوامل گاهی کم کاری 

می کنند. این طور گاف ها به همکاران صحنه 
ربــط دارد. ایــن را هم بگویم که به هر حال 
ساخت یک سریال عظیم پنج ساله، که هر روز 
شاید 200 هنرور داریم،خیلی سخت است.  
کنترل ایــن هــا بسیار سخت اســت و بعضی 
عوامل پشت صحنه باید حواسشان می بود 

که خب نبود.

شما با ستاره های اصلی سریال مثل پارسا 	 
پیروزفر و کامبیز دیرباز و بازیگران مهم 
دیگر مثل سعید نیک پور و زنده یاد ماه چهره 
خلیلی همبازی بودید. از همبازی شدن با 
ــه ای بــرای این  این چهره ها که هر کــدام وزن

سریال اند، بگویید.
خیلی جذاب است. خب من اولین بار بود که 
جلوی دوربین می رفتم، چون قبل از آن فقط 
دستیاری می کردم. قبل از آن بعضی من را 
ترساندند و گفتند آقای اکبر عبدی نمی گذارد 
بازی کنی! کامبیز دیرباز، پارسا پیروزفر و ... 
هم همین طور. می گفتند بازی ات را می خورند 
و از این اداهای بازیگری دارند که باید حتما 
خودشان دیده شوند. با این حال این چهره ها 
خیلی به من کمک کردند. یادم هست پارسا 
پیروزفر می گفت بیا تمرین کنیم. من گفتم 
که شنیده ام تو اجازه نمی دهی بازیگر مقابلت 
بازی کند. او هم پاسخ داد که هرچقدر تو خوب 
بازی کنی، بازی من بهتر دیده می شود. کامبیز 
دیرباز و مرحوم ماه چهره خلیلی هم خیلی 
به من کمک کردند و خیلی احساس راحتی 
کردم که بین آن ها بازی کردم. خود آقای اکبر 
عبدی هم همین طور؛ چیزی که شنیده بودم، 
اصلا نبود. آن ها و آقای نیک پور و آقای صدیق 
شریف، در مجموع یک دانشگاه کامل بودند. 
می توانم بگویم با آن چه در »در چشم باد« دیدم، 

90 درصد اتفاقات بازیگری را یاد گرفتم.

خــاطــره ای از زمــان ساخت یا پخش این 	 
سریال دارید؟

یک خاطره جذاب دارم. وقتی »اسد« شهید 
شد، اعلامیه اش را چاپ کردند که عکس من 
رویش بود و با »انالله و انا الیه راجعون« شروع 
می شد. می خواستم اعلامیه اش را به عنوان 
یادگاری داشته باشم. یکی برداشتم و با خودم 
به خانه آوردم. مــادرم گفت این چیه؟ گفتم 
کاغذ! گفت بده ببینم. اعلامیه را که باز کرد، تا 
یک ساعت و نیم بعد گریه کرد! می گفتم من که 
جلویت ایستاده ام و این اعلامیه مال فیلم است، 
چرا گریه می کنی؟! )با خنده( من آن شب 
مادرم را بیرون بردم، رستوران بردم و برایش 
کادو خریدم تا از دلش درآمد! آن اعلامیه را هم 

پاره کرد و نگذاشت یادگاری نگه دارم!

چرا سریال »در چشم باد« بعد از این همه 	 
بازپخش، همچنان زنده است و جذاب؟

یک سری چیزها دست به دست هم می دهد 
که این طور می شود. من خودم تا الان 102 
فیلم کوتاه ساخته  و 17-18 جایزه خارجی 
گرفته ام. در ساخت فیلم، همان نکات ریزی 
که درباره اش صحبت کردیم، مثل گیر دادن 
آقای جوزانی به دکمه بازیگر و همدلی افراد 
تاثیر دارد. آقای جوزانی به شدت بازیگرانش 
را دوست داشت، حتی من که اولین بارم بود. 
به خاطر این نمی گویم که پــدرم تهیه کننده 
ــود، بلکه دریافت به موقع حقوق و ایــن که  ب
دغدغه حقوق نداشته باشیم، هم مؤثر است. 
در مجموع آن موقع شرایط خیلی بهتر بود، 
ولی من الان اصلا چنین چیزهایی نمی بینم. 
نمی دانم بعد از 10-15 ســال چه اتفاقی 
ــای ایــن حــرفــه، ایــن شکلی  افــتــاده کــه آدم هـ
شده اند. شرایط طوری شده که حتی وقتی 
فیلم و تئاتر مــی ســازیــم، دلــمــان هــم خوش 

نیست.

این روزها اتفاقا بحث بر سر اجرا شدن یا 	 
نشدن تئاتر داغ است. نظر شما چیست؟

تئاتر با مــردم زنــده اســت، چون تئاتر، تصویر 
نیست که بتوانیم به پلتفرم ها بفروشیم. وقتی 
مردم نیایند، چرا باید بسازیم؟ در مقابل به نظرم 

تعطیل کردن تئاتر هم کار درستی نیست.

آیا می شود الان هم چنین سریالی با این 	 
سطح از جذابیت و تأثیرگذاری ساخت؟

می شود، اما آدم خودش را می خواهد. مثلًا باید 
هم رده آقای جوزانی یا فخیم زاده یا میرباقری 
کسی باشد که بسازد. این روزهــا پلتفرم ها 
سریال می سازند، اما بعدش دیگر کسی یادش 
نیست. مردم »یاغی« را دوست داشتند، اما 
بعدش دیگر تمام شد. »در چشم باد« این  طور 
نیست و مــردم یادشان هست. فکر می کنم 
متن ها آبکی شده و متن خوب وجود ندارد و به 
همین دلیل سریال ها در خاطر مردم نمی ماند.

نکته ای هست که بخواهید در پایان بگویید؟	 
بله، من در خانواده سینما به دنیا آمدم، اما از آن 
دلگیرم. هم درسش را خواندم و هم 20 سال 
در آن کار کردم، اما می بینم برای پول، حاشیه، 
فالوئر و ... کسانی را می آورند که این کاره 
نیستند. چرا کسی که دامن به تن می کند و در 
اینستاگرام می رقصد، باید بازیگر سریال شود؟ 
کلی بازیگر تئاتری بی نظیر داریم که بیکارند. 
من از خانواده سینما دلخورم. چرا من باید در 
خانه بنشینم و در تلویزیون، کسانی را ببینم که 

حتی حرف زدن سینمایی را هم بلد نیستند؟

زنان خانه دار؛  از اکثریت واقعی تا اقلیتِ سریال های خانگی
در  سرشماری  نتایج  طبق آخرین 
ــد از  62.1 درصـ  ،1395 ســـال 
جمعیت زنان ایران را زنان خانه دار 
تشکیل مــی دادنــد؛ یعنی اکثریت 
جمعیت زنان. با این حال، در فیلم 
ها و سریال ها این جمعیت به نمایش 

گذاشته نمی شوند.
به گزارش ایرنا، در حدود یک سال 
شبکه های  از  سریال   17 گذشته 
نمایش خانگی پخش شده  است که 
برخی از آنان مربوط به زمان حال 
آینده  یا  به گذشته  نگاه  و  نیستند 
دارنـــد و درنتیجه 12 ســریــال در 
این گزارش بررسی می شوند. 28 
درصد از زنان این سریال ها خانه دار 
ــارج از  هستند یــا در کنار شغل خ
خانه داری  فعالیت های  به  خانه، 
هم می پردازند؛ این در حالی است 
که طبق آخرین نتایج سرشماری 

در سال 1395، 62.1 درصــد از 
جمعیت زنان ایران را زنان خانه دار 
تشکیل مــی دادنــد؛ یعنی اکثریت 

جمعیت زنان. 
خانه داری و انجام امور روزمره خانه، 
طبق تفکر سنتی صرفا بر دوش زن 
گذاشته شده و این مسئله درخور 
ــن که  ــت کــه رســانــه، بــا ای توجه اس
داعیه دار روشنفکری و تفکر نوین 
اســت، به این نگرش اشتباه دامن 
می زند و انجام کار خانه را صرفا به 
دست زنان نشان می دهد. این در 
حالی است که درآموزه های دینی 
ما بر کمک مــردان در خانه  بسیار 
تاکید شده اســت. خانواده سالم، 
خانواده ای است که وظایف در آن 
شود  تقسیم  عدالت  و  درستی  به 
ــراد خــانــواده تحت  و هیچ یک از اف
فشار و اجبار برای انجام کاری قرار 

نگیرند. آن چه لازم است در رسانه 
به آن توجه شــود، فعالیت و کمک 
دیگر اعضای خانواده اعم از مرد و 

فرزندان در امور خانه است.
می شود  موجب  وضعیتی  چنین 
زنان خانه دار، کار خانه داری را یک 
ــی ارزش و دسته چندم  بـ فعالیت 

به  اعتماد  کمبود  ــار  دچ و  بدانند 
ــس بی  ــی و ح ــوردگ ــرخ نــفــس، س
ارزشـــی  شوند تــا جایی کــه گاهی 
اوقــات از بیان خانه دار بــودن خود 
شرمگین هستند. در اغلب سریال ها 
خانه  کارهای  که  نیست  مشخص 
بــه دســت چــه کسی یــا چــه کسانی 

انجام می  شود، ولی خانه همواره 
تمیز، مرتب و غذا همیشه آمــاده و 

لذیذ است.
ــا تــوجــه بــه وضعیت اقــتــصــادی و  ب
حضور  مــــردم،  ــوم  ــم ع معیشتی 
خدمتکار در خانه بــرای رسیدگی 
به امــور و انجام کارهای مربوط به 
خانه داری حالتی غیرفراگیر دارد. 
اعیانی  ــه هــای  نــشــان دادن خــان
ــا حضور  ــلاح تجملی ب ــط ــه اص و ب
انجام  ــرای  ب مختلف  خدمتکاران 
امــور، می تواند در پس زمینه ذهن 
افــراد موجب افزایش نارضایتی از 
نوع زندگی خود و همچنین ایجاد 
در  توقعات  و  واقعیت  بین  فاصله 
زندگی شــود. حال در بیش از ۴1 
درصد از سریال های شبکه نمایش 
خانگی حضور خدمتکار زن آشکارا 

دیده می شود.

مصطفی قاسمیان

فرمول جاذبه های ماندگار»در چشم باد«
 مهدی کاسه ساز ،بازیگر این سریال تاریخی در گفت وگو با خراسان، از راز و رمز ماندگاری آن در حافظه مردم 

و چالش عجیب همبازی شدن با  اکبر عبدی و پارسا پیروزفر می گوید

احتمال پخش فینال جام جهانی 
در سینما

سخنگوی انجمن سینماداران کشور از احتمال 
پخش بازی های مرحله نیمه نهایی و فینال جام 

جهانی در سینماها خبر داد.
محمدرضا صابری در گفت وگو با صبا دربــاره 
احتمال تخصیص سهم صاحبان آثار سینمایی 
از مبلغ فروش سینماها از پخش مسابقات جام 
جهانی گفت: »درباره این موضوع باید طی یک 
جلسه مشترک بین سینماداران و صاحبان آثار 
تصمیم گیری شود، اما هنوز هیچ موردی در این 
باره قطعی نشده است.« وی در همین خصوص 
ادامه داد: »شاید برخی از تهیه کنندگان درباره 
سهم خودشان از فــروش بلیت سینماها برای 
اظهارنظرهایی  جهانی  جام  بازی های  پخش 
کرده باشند، اما این نظرها کاملا شخصی بوده 
و تا برگزاری جلسه فوق نمی توان نظری قطعی 

در این باره داد.«
سخنگوی انجمن سینماداران کشور در پایان 
ــاره احتمال پخش بــازی هــای مرحله نیمه  درب
نهایی و فینال جام جهانی 2022 در سینماهای 
کــشــور خاطرنشان کـــرد: »جــلــســه ای در این 
خصوص تشکیل خواهد شد تا دربـــاره پخش 
بازی های مرحله نیمه نهایی و فینال جام جهانی 
تصمیم گیری شود تا در صورت موافقت و تایید 
کلی، این بازی ها نیز برای مخاطبان در سینماها 

پخش شود.«

»هیولا« سومین سریال پربیننده 
نتفلیکس شد

ــولا« بــا ثبت یــک میلیارد ساعت  ــی ســریــال »ه
بازدید در 60 روز گذشته توانست در فهرست 
قــرار  نتفلیکس  ســریــال هــای  پرمخاطب ترین 
بگیرد.سریال »هیولا« که توسط رایان مورفی 
ساخته شده و در سپتامبر، در نتفلیکس پخش 
شده است، در 20 نوامبر و با گذشت 60 روز، 
توانست رکورد بیش از یک میلیارد ساعت بازدید 
را ثبت کند. این در حالی است که »بازی مرکب« 
در سال 2021 و فصل ۴ »موجودات عجیب« 
ــل ســال جــاری توانستند به ایــن رکــورد  در اوای
دست یابند. سنجش نتفلیکس بــرای ارزیابی 
محبوبیت یک سریال، میزان ساعت هایی است 
که پس از گذشت 28 روز انتشار از یک سریال، 
ــده شــده اســت که اگرچه  توسط بینندگان دی
»هیولا« تنها در 12 روز اول پخش خود توانست، 
۴96.1 میلیون ساعت را ثبت کند، ولی حالا 
با گذشت 60 روز از پخش آن، این عدد به یک 
میلیارد ساعت رسیده و در فهرست محبوب ترین 

سریال های تمام دوران قرار گرفته است.
ــازی مــرکــب« از دیــگــر ســریــال هــای جــدول  »بـ
نتفلیکس است که با 1.65میلیارد ساعت تماشا، 
همچنان در رتبه اول باقی مانده و »موجودات 
عجیب« هم در فصل چهارم خود توانسته است 

رکورد 1.35 میلیارد ساعت تماشا را ثبت کند.


